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Verslag Algemene Ledenvergadering Zon op Alphen 

Datum en plaats:  donderdag 1 juni 2023, Golfclub Zegersloot 

Aanvang:  20.00 uur 

Aanwezig:  zie presentielijst 

Bijlagen:  1. presentatie ALV  

 2. verslag kascontrolecommissie 

1. Welkom, opening en agenda 

De voorzitter, Stef Strik, opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom op deze 

Algemene Ledenvergadering (ALV).  

Er zijn 31 leden aanwezig, daarmee is het quorum voor rechtsgeldige stemmingen aanwezig. 

Stef introduceert het bestuur. Ferd Schelleman, algemeen bestuurslid, is afwezig. 

De agenda wordt goedgekeurd. 

2. Presentatie Rob Boeree – Rijnland Energie 

Rob Boeree, voorzitter van de coöperatie Rijnland Energie houdt een presentatie. Zie de 

presentatie als bijlage. 

Enkele toehoorders vragen waardoor het komt dat doelstellingen uit RES 1.0 niet gehaald 

worden. Een belangrijke oorzaak daarvan is dat nadat de RES was aangenomen diverse 

gemeentes hun doelstelling die daarin staat hebben uitgekleed, zo ook Alphen aan den Rijn. 

Henk ten Brummeler vraagt of de Watergeuzen rendabel zijn; hij ziet ze vaak stil staan. Rob 

Boeree antwoordt dat De Watergeuzen een beschikbaarheid hebben van 99%. 

Een andere vraag uit de toehoorders is waar het geld voor onderzoeken voor nieuwe projecten 

vandaan komt. Dat is immers geld waarvan het risico hoog is dat het wordt uitgegeven zonder 

dat het tot een concreet gerealiseerd project leidt. Het antwoord luidt: deels uit subsidie, deels 

uit bijdragen van leden. Omdat we eigenaar zijn van de Watergeuzen hebben we wel een 

geloofwaardige positie in de regio. Dat helpt. 

Er blijkt bij leden onduidelijkheid te bestaan of Zon op Alphen ook geld in de ontwikkeling van 

projecten steekt. Stef Strik legt uit dat Energiek Alphen de coöperatie is die nieuwe projecten 

opstart en dus risico neemt en dat ZoA puur een exploitatie-coöperatie is. 

3. Vaststellen vorige verslag 

Het verslag van de vergadering van 27 oktober 2022 wordt zonder wijzigingen goedgekeurd.  
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4. Wijziging samenstelling bestuur 

Het bestuur draagt Dick van Leeuwen voor als bestuurslid voor de portefeuille ‘technisch beheer 

installaties’.  

Dick van Leeuwen introduceert zichzelf.  

Besluit: Dick van Leeuwen wordt bij acclamatie gekozen als bestuurslid. 

5. Econobis 

Paul Versteeg geeft een overzicht van de problemen die de afgelopen tijd rond Econobis zijn 

opgelost en spreekt de hoop uit dat dit de laatste keer is dat hij hierover rapporteert in de ALV. 

Een lid vraagt om de leden actiever te informeren over dit soort langlopende problemen. Paul 

geeft aan dat hij telkens de actuele informatie op de website van Zon op Alphen heeft gezet. 

Sommige leden zijn hierover niet tevreden en hebben behoefte aan betere communicatie 

hierover. Het bestuur gaat hierover nadenken. 

De leden bedanken Paul met een applaus voor de moeite die erin heeft gestoken om de 

problemen op te lossen. 

6. Stand van zaken zonneparken 

Paul Versteeg presenteert opbrengsten van de zonneparken.  

Hierover zijn geen vragen. 

Dick van Leeuwen presenteert de stand van zaken van de installaties. 

De gemeente is voornemens een deel van de dakbedekking van Rijnvicus te vernieuwen. 

Hiervoor moeten de omvormers en een deel van de bekabeling van de installatie van ZoA in 

oktober dit jaar tijdelijk worden verwijderd. Dit brengt kosten en productieverlies met zich mee. 

ZoA is nog niet overtuigd van nut en noodzaak van het vervangen van de dakbedekking en is 

hierover nog in overleg met de gemeente. Parallel daaraan zijn offertes aangevraagd voor het 

verwijderen en weer terugplaatsen van de omvormers. 

7. Financiën: 

Stef strik licht toe dat we een oproep voor suggesties voor het aanwenden van een deel van de 

winst hebben gedaan. Het bestuur heeft een aantal reacties gekregen en heeft enkele leden 

uitgenodigd deel te nemen in een werkgroep om de mogelijkheden en ideeën uit te werken. 

Vanuit het bestuur nemen Stef Strik, Wim van Aken en Ferd Schelleman zitting in de werkgroep. 

Leden die mee willen werken in deze werkgroep kunnen zich melden bij het bestuur.  

Vervolgens licht Erik de Ruijter de Jaarrekening 2022 toe. Zie bijlage.  

Vraag: Waarom is in de jaarrekening een voorziening voor het vervanging omvormers 

opgenomen; we hebben daar toch garantie op? Antwoord: De technische levensduur van de 

omvormers is ca. 10 jaar en we moeten daarom rekening houden met vervanging.  
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Presentielijst: 

Van het bestuur waren aanwezig:  

Stef Strik – voorzitter 

Wim van Aken – secretaris, notulist 

Erik de Ruijter – penningmeester 

Ferd Schelleman was verhinderd. 

 

Voorts zijn de volgende leden aanwezig: 

Rene Aarts 

Marijke Allis 

Joost van Beek 

René de Boer 

C.G. van den Boom 

Henk ten Brummeler 

Rinus Coesel 

Jan Doggen 

Henk Doorlag 

Johan Enthoven 

Gemeente Alphen aan den Rijn, vertegenwoordigd door Erik Akkerman 

Ed Jansern 

Louis Klaver 

Herman Kolling 

John van Lammeren 

Dick van Leeuwen 

Ton Lohman 

Jan Luijendijk 

Theo Nering Bögel 

Erwin Raap 

P van Schie 

Menno Stijl 

Ellie Straatman 

Jaap Sturm 

Paul Versteeg 

VVE De Admiraal 

Bert van de Zand 

 

afmeldingen: 

Koen van Aesch 

Dinky van Berkel 

Guus  Berntsen 

Jos  Bijman 

Caroline  Blom 

Marc de Boer 
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Jaap  Boneveld 

Wim  Boom 

Albert  Bremer 

Arjo de Bruijn 

Martin ten Brummeler 

Willem  Claas 

Joop van Dijk 

Mick van Dormolen 

Albert  Dorrestein 

Jos  Ensing 

Gerrit  Fij 

Gerard  Haverkamp 

Linda  Heeren 

Leo van der Heiden 

Rob  Hesselmann 

Corrie  Janson 

Kees van Keeken 

Ruben  Kempes 

Marnix  Koele 

Rix  Kruijt Spanjer 

Willem van Leeuwen 

Otto van Muijlwijk 

Henk  Preeker 

Marjolein Van Reisen 

Jörgen van Remoortere 

Edwin  Ridder 

Jaco Van Rooijen 

Jaap van der Sar 

Hans  Schouten 

Kees  Slingerland 

Tim van der Steen 

Els  Thoonen 

Edwin  Totté 

Nancy  Ubert 

Harry  Warmerdam 

Willem  Willart 

Niels van't Wout 

Iwan  Zuidberg 

VVE “De Tweeling” 

 

 

 


